
Bestyrelsesmøde 17/4 2024 
Deltagere Ole Andersen, Claus Olsen, Frank Nørgård, Mads Nørdam, Bryan Clifford, Jeanette 

Thrane, Daniel Johansen, Niels Christian, Martin Fredskild 

1. Konstituering af bestyrelsen. Frank ønsker at fortsætte som kasserer og er 
genvalgt. Claus vil gerne fortsætte som næstformand, Jeanette som sekretær. Daniel 
bliver repræsentant i Vester Mølle Lauget. Til notat: Alle hjælper til med det praktiske til 
møder. 

2. Vedr suppleanter og møder: Begge suppleanter deltager fremadrettet på 
bestyrelsesmøder. Efter hvert møde laves en dagsorden til næste bestyrelsesmøde. Poul 
Daugård har hjulpet med at lave et skriv omkring hvorledes nye får et indblik i hvad det 
indebærer at sidde i bestyrelse/udvalg, det kigger vi på næste gang. Hvis vi skal bruge 
hjælp til praktiske ting, spørger vi via de sociale medier. 

3. Omkring revisor: Vi skal lave en arbejdsgruppe til at få styr på vores regnskaber og 
hvordan vi gør det fremadrettet. 

4. Vedr hundeudvalg : Peder Poulsen er udtrådt af udvalget, men udvalget fortsætter og 

starter hundetræning 30/4.  
5. Vedr udvalgsarbejde: Vi taler frem og tilbage om hvad man kan gøre for at et udvalg har 

det godt og fungerer sammen. Vi taler om at se på hvorledes vi kan gøre noget for alle i 

bestyrelse og udvalg bliver rystet sammen, ligesom vi tidligere har haft en fælles julefrokost. Vi 

taler om det er vigtigt med uddannede instruktører, og at der kan søges penge til det via 

forbundet. Vi beslutter at i udvalg man man hvert år bruge 1000 kr pr snude til 

efteruddannelse og ryste sammen arrangementer. 
6. Samarbejde med kommunen vedr forskellige ting:Mads er formand i 

Jægerrådet, Linda Kolling sidder i Grønt Råd og Uffe Jakobsen har kontakt via jagtudvalget. 
Vi har fået en mårhundeplads i Vester Mølle skoven. Debat omkring bordet vedr. skydning, 
måske at leje jord til 5 skydninger eller atter forsøge at tale med kommunen ad de 
officielle kanaler. Det bliver skydeudvalget der ser på det.  

7. Hjemmesiden: Er nu på vej til at blive superviseret af Rasmus Daugaard. Daniel og 
Martin vil gerne hjælpe med forskellige praktiske ting omkring vores domæne, lave en 
digital postkasse som skal hænge sammen med CVR nummer mm. 

8. Apport :Medieudvalget tager snarest et møde. Det består af Jeanette, Bryan og Leo. På 
Facebook laves ting fremadrettet som begivenhed. 

9. Leje af lokaler :Fremadrettet er Jeanette kontaktperson. Brug af lokaler skal fremgå af 
hjemmesiden. Bestyrelsen beslutter at leje af lokaler er gratis for bestyrelse og 
udvalgsmedlemmer. 

10. Udflugt : Niels Christian vil gerne lave en tur til Det Grønne Museum i august. Jeanette 
hjælper. Gratis for medlemmer, påhæng betaler 250. Bestyrelsen takker ja til 
arrangementet. 

11. Jagt fra kutter : Daniel vil gerne arrangere 

12. Mobilepay : Jeanette kigger på det til næste møde. 



13. Trailer: Den skal væk, den er itu og det kan ikke betale sig at lave den. Ole og Niels får 
den væk. 

14. Vester Mølle Marked – Daniel, Mads, Ole, Jeanette, Martin, Claus deltager. Vi aftaler 
nærmere til næste bestyrelsesmøde. 

 

Næste møde 22.maj med foreløbig flg punkter : 

1.Vester Mølle Marked 

2.Pouls skriv 

3.Fælles dag for udvalg med invitation 

4.Økonomi herunder underskrift at regnskab 

5.Mobilepay 

6.Vester Mølle Marked 

7.Fastsættelse af nye mødedatoer. 

 


